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Min egen ras är tax, som jag har fött upp 35 kullar av med start 1975. Det var också 
på tax jag först blev auktoriserad exteriördomare år 2005. Den första stövarrasen jag 
blev auktoriserad att döma var finsk stövare 2017, de svenska stövarna året därpå 
och de schweiziska 2019. Jag har sedan dess dömt fyra stövarspecialer i Sydsverige 
och även haft stövare att antal gånger på utställningar för alla raser. Finsk stövare 
har jag även dömt en gång i Finland. Är nu auktoriserad på hela grupp 6. 
I mitt yrke som journalist var jag anställd i 30 år på Svenska Jägareförbundets 
tidskrifter, efter ett antal år inom dagspressen. Jag var med och startade tidningen 
Jakthunden, var ansvarig för ungdomstidningen Akila och har även arbetat under 
lång tid på Svensk Jakt. Jag har fortfarande kvar några arbetsuppgifter som 
frilansjournalist för tidningen, även om jag egentligen har gått i pension. 
Tillsammans med min första chef på förbundet blev det mycket harjakt med hans 
finska stövare på Hallandsås och i Åsljunga-trakten. En av mina hjärtefrågor är 
jaktetik, där rådjursrenhet för stövare och liknande hundar är en hederssak som är 
viktig att värna.  
 
 
 
 


